

Förbundsstyrelsemöte

Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

Tid: 2 september 2017

Plats: Villa Lovik, Lidingö

Närvarande:	Jimmy Persson	SvSF Förbundsordförande	JP
	Robert Wälikangas	SvSF Vice ordförande	RW
	Margareta Ekberg-Emilsson	Ledamot	ME
	Bo Ohlsson	Ledamot	BO
	Sofia Åkesson	Ledamot	SÅ
	Mikael Svensson	Gevärssektionen	MS
	Sven Johansson	Gevärssektionen	SJ
	Tomas Skarpsvärd	Pistelsektionen	TS
	Lars Kuutti	Lerduvesektionen (ersättare)	LK
	Lars-Eric Söderberg	Lerduvesektionen	LES
	Carl-Henrik Gilljam	Viltmålssektionen	CG
	Patrik Wilhelmsson	Viltmålssektionen	PW
	Anna Eklöf	Ungdomsrådet	AE
	Patrik Johansson	Generalsekreterare	PJ
	Inger Mortensen	Bitr. generalsekreterare	IM
	Jonas Edman	Sportchef	JE
	Cecilia Augustsson Edstam	Projektledare	CAE
	Emil Fritzell	Föreningsutvecklare	EF
	Ulla Samuelsson	Valberedningen	US
	Erika Sjöö	Lekmannarevisor	ES
Frånvarande:	Jane Jönsson	Ledamot	JJ
	Mikael Kronstrand	Lerduvesektionen	MK
	Simon Magdeburg	Pistelsektionen	SM
	Hanna Karlsson	Ungdomsrådet	HK
	Marie Franzon	Lekmannarevisor	MF

§SM17-780 Sammanträdet öppnades kl. 14:02

§SM17-781 Godkännande av dagordning
Dagordningen godkändes enligt liggande förslag.



- §SM17-782 Godkännande av föregående mötesprotokoll
- a. Föregående protokoll (FS-möte telefon 2017-08-16)
Beslut: Förbundsstyrelseprotokollet från den 16 augusti godkändes och lades till handlingarna.
 - b. Åtgärdslista
Kommunikationsmallar
Beslut: Kommunikationsmallarna godkändes och ska läggas upp på hemsidan samt tillsändas sektionerna. Fråga uppstod om copyright för fotografier ska finnas med på mallarna.
Regelverk kikarfältskjutning. Ärendet hanteras av gevärssektionen genom MS samt Lars Lennartsson.
- §SM17-783 Rapport AU
- a. Överklagan av uteslutning ur förening
Muntlig föredragning av PJ rörande hanteringen av ärendet, fortsatt kommunikation med parterna nödvändig.
 - b. Uteslutningsärende förening
Två föreningar har tillskrivits avseende övervägande om uteslutning. NN skytteförening samt Occursum skytteförening. NN har inkommit med handlingar och utbildningsplan. Occursum Skf har inkommit med ett mail och årsmöteshandlingar, inte de efterfrågade handlingarna.
Beslut: Information till NN att tillsynsärendet avslutas.
Beslut: Frågan om eventuell uteslutning av Occursum Skf bordlagd i väntan på mer information i ärendet.
 - c. Överklagan av årsmötesbeslut i förening
Ärendet utreds vidare i AU.
- §SM17-784 Elitfrågor
- a. Rapport
JE rapporterade från EM i Baku. 14 medaljer, varav 8 individuella samt en 6:e plats i medaljligan. I skeet blev det brons till Stefan Nilsson, i 300m gevär (60 ligg) vann Elin Åhlin guld och Anna Normann brons. Karl Olsson fick ett brons i 300m (3x20) och Marie Enqvist vann guld i 50m (60 ligg). Viltmål dominerades av Emil Martinsson som vann ett guld och ett silver, samt av Jesper Nyberg som vann ett guld. Andreas Bergström fick ett silver i junior-klass i viltmål.
Vid VM i FITASC sporting erövrade Rebecka Bergkvist ett silver, vid VM i engelsk sporting vann Marcus Tullberg guld i coltklassen. Alfred Hellström erövrade ett brons i juniorklassen vid VM i kompak sporting.
 - b. Svenska rekord
JE rapporterade över nya svenska rekord.
Beslut: Förbundsstyrelsen godkände nio svenska rekord efter rekommendation av JE.



- c. Premiepengar
JE rapporterade om vilka personer som tjänat in premiepengar vid internationella tävlingar.
Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade om utbetalning enligt rapport.

§SM17-785 Ekonomi

- a. Utfall / Budget
Föredrogs av IM och lades till handlingarna.
Sektionerna börjar titta på budget inför 2018.
Beslut: Kansliet ska ta fram ett förslag rörande eventuell omfördelning av idrottslyftspengar till andra sektioner.
- b. Portföljrapport
Föredrogs av IM och lades till handlingarna.
Beslut: Ta bort procentsatsen som dras till administration vilket innebär 100% procent av licensintäkterna till sektionerna i 2018 års budget.
- c. Licenser/årsavgifter/medlemstal IOL
Diskussion om hur förbundet få ta tillbaka de förlorade licenslösarna.
Beslut: En tidigare bordlagd arbetsgrupp får i uppdrag att se över möjligheterna till förändring av systemet, under AU:s styrning.
Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade om att låta arvoda en extraresurs för att fånga upp de personer som tävlat utan att ha löst tävlingslicens.
Beslut: Mailutskick till samtliga medlemmar i förbundet.
- d. Stimulansbidrag Idrotten vill
Föredragning om de stimulansstödsansökningar som lämnats till RF.
- e. Svenska Spel – framåtfonden mm
Föredragning av inlämnad ansökan.
- f. Projektanställning Svenska Spel
Beslut: Gruppen jobbar vidare med en projektanställning.
- g. Medaljer
Föredragning av PJ avseende avveckling av befintligt lager av förtjänst- och hedersmedaljer och framtagning av nya versioner av dem.
Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade enligt föredraget förslag.

§SM17-786 Politiska områden

- a. Rapport möte skytteorganisationer 31/8
JP rapporterade om SvSF:s möte med SJF, SPSF m.fl. skytteorganisationer rörande det kommande mötet med regeringskansliets vapenutredare Kazimir Åberg.
- b. Styrbeslut inför möte med vapendirektivsutredaren 14/9
Beslut: FS beslutade att PJ+RW går vidare enligt föredragning.

§SM17-787 Internationellt

- a. Rapport
Kort muntlig föredragning.



b. Internationell strategi

SvSF:s uppdaterade internationella strategi föredrogs.

Beslut: Förbundsstyrelsen fastställde den internationella strategin.

c. Internationella domaruppdrag

Fråga om att avsätta pengar för att hjälpa nya domare att nå ut på den internationella marknaden, genom att SvSF står för kostnaden för en domare som extra vid en tävling om inte personen blivit uttagen som ordinarie.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att avsätta pengar enligt förslag.

Föredragning av inkomna ansökningar till internationella domaruppdrag, förslag från PJ att godkänna dessa och skicka in dem till ISSF och ESC.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade enligt förslag.

§SM17-788 Rapporter

a. Sektionerna

Gevärssektionens rapport gicks igenom och lades till handlingarna. Pistolsektionen redovisade en ny ungdomsrepresentant.

b. Kansliet

Rapport från möten i Västsvenska och Västergötland.

Planering av kommande möten sker kontinuerligt på kansliet.

c. Försvarsmakten

Föredragning av Michael Normanns rapport från FOS-möte. Förslag från Michael Normann om att ta fram profilprodukter (rollups) och informationsblad som visar att SvSF:s koppling till Försvarsmakten som en frivillig försvarsorganisation.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att ta fram sådant material genom kansliets försorg.

Information om inbjudan till möte mellan styrelserepresentant från SvSF samt företrädare för försvarsmakten vid Swedish Cup 2018.

§SM17-789 Föreningsärenden

a. Inträdesansökningar

Gemenskap och social utveckling IF.

MS informerade om föreningen, han rekommenderade att PJ först tog en dialog med Christer Claesson och Patrik Hjortskull om föreningen. Eventuellt återremittering till Smålands SDF.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att bordlägga ansökan till dess utredning gjorts.

§SM17-790 RIG

a. Rapport

Rapporten gicks igenom och lades till handlingarna.

IM och CAE ska hälsa på NIU i Strömsund den 24 oktober.

Beslut: Kontakta kommunen rörande ventilationen i skyttelokalerna.



Beslut: Kontakta kommunen om utvecklingen på RIG avseende utomhus-skjutbana samt belysningen i inomhushallen.

§SM17-791 Tävlingskalendern

a. Rapport

Föredrogs av CAE och lades till handlingarna.

§SM17-792 Övriga frågor

a. Nominering RF:s förtjänsttecken – hänskjuts till 1/10 2018.

b. Skytteforum

Förslag på områden att hantera vid Skytteforum diskuterades.

Fördjupningspass jämställdhet, utbildningspass IOL och tävlingskalendern, genomgång av riktlinjer för barn- och ungdomsskytte, genomgång av vapenpolicy och handlingsregler för föreningsintyg samt genomgång av SvSF:s uppförandepolicy. Vidare "Varför skyttekort?", tävlingslicensen, prioritering inom elitverksamheten samt RF-inriktade områden. Vid Skytteforum ska även en avrapportering avseende ansökan till RF om SM-status för veteraner göras samt en avrapportering över regelverket för kikarfältsskytte.

c. Beslut avseende riktlinjer för vapen, intyg, uppförandepolicy och barnidrott
Beslut: Förbundsstyrelsen godkände den förtydligade vapenpolicy och de förtydligade handlingsreglerna för föreningsintyg.

Beslut: Förbundsstyrelsen bordlade utkastet till uppförandepolicy, för vidare bearbetning innan beslut.

Beslut: Förbundsstyrelsen bordlade dokumentet rörande barnidrott, för vidare bearbetning innan beslut.

d. Fält-SM gevär 2017

Information om ett inkommet brev från deltagare vid det inställda Fält-SM gevär samt ett inkommet gemensamt krav från ett antal personer för utgifter i samma ärende.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att informera om att det är Södermanlands Skyttesportförbund som hanterar alla ställda krav avseende Fält-SM.

e. "Varför Skyttekort?"

Information om framtaget informationsdokument.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att dokumentet efter justering ska spridas via lämpliga kanaler och på lämpliga platser, t.ex. Facebook, hemsida, nyhetsbrev, tidningen samt i föreningens ABC.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade att ge alla distrikt uppdraget att informera sina föreningar om proceduren och återrapportera vid Skytteforum 2017.

f. Utbildningsplan

CAE informerade om lägesbilden samt om önskemålet att få ett inrikt-



ningsbeslut av förbundsstyrelsen att fortsätta på föreslagen väg.

Beslut: Förbundsstyrelsen beslutade enligt förslaget.

g. Stadium Sports Camp.

Ingen ny arrangör finns ännu.

§SM17-793 Nästkommande möten
FS-möte 20 – 21 oktober
Skytteforum/FS 24 – 26 november
Telefonmöte 12 december kl. 19:00

2018

FS-möte 16 – 17 februari
FS-möte 16 – 17 mars
Telefonmöte 4 april
Förbundsmöte 26 – 27 maj